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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikorra várható a személyszállítási törvény?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Csillag István gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A tömegközlekedést bonyolító vállalatok - Magyar Állam Vasutak, Budapesti Közlekedési
Vállalat, Volán Rt-k, stb . - gazdálkodását, működését nehezíti, teljesítményük számonkérését
lehetetlenné teszi a személyszállítási törvény hiánya .

Az említett jogszabály kimunkálását és a törvényhozás elé terjesztését sürgeti az Európai
Unió közösségi szabályainak hazai adaptálása is .

Kérdezem Miniszter Urat :

- megkezdődtek-e a személyszállítási törvényjavaslat összeállításának szakmai munkálatai?
- Igen válasz esetén mikorra tervezik a javaslatot a kormány és az Országgyűlés elé

terj eszteni?
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Írásbeli kérdés

Budapest, december 15.
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